



Kajang (HQ) KPL/LN 0354
 Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,
 Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,
 43000 Kajang, Selangor.
 Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868
 Email : enquiry.hq@pearlholiday.com

Kuala Lumpur (Branch) KPL/LN 5001
 No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,
 Fraser Business Park, Off Jln Yew,
 55100 K.Lumpur.
 Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758
 Email : enquiry.kl@pearlholiday.com

Puchong (Branch) KPL/LN 0354/3
 No E-3-1, Blok E, Setia Walk,
 Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,
 47160 Selangor.
 Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122
 Email : enquiry.pc@pearlholiday.com



Photo by Al Kwok

Tonlé Sap

TOUR CODE : 05RPH

Travelling Date 旅程日期: 01 Apr 2019 - 30 Sep 2019

PRIVATE 独立成团

5D4N SIEM REAP / PHNOM PENH TOUR (GA) Min 2 To Go
IN: REP / OUT: PNH OR IN: PNH / OUT: REP

DAY 01: ARRIVAL - SIEM REAP (- / L / D)
 Our guide pick up at Siem Reap international airport, lunch at local restaurant, check in hotel, afternoon start city tour by visiting **Les Artisan D' Angkor** (Wood and Stone carving training centre supported by NGO, aim to create job for youth from poor community), **Angkor Silk Farm** (Silk weaving training centre supported by NGO, aim to create job for youth from poor community), get **Body or Foot massage 1 hour** to relax before we have dinner, see **Smile Of Angkor Performance** (The show takes you on a journey from foundation to prosperity of Angkor Dynasty and the worldwide famous Angkor Wat, through folk tales to ancient customs, from past to present), back to hotel.

DAY 02: SIEM REAP (Angkor 1 day tour) (B / L / D)
 Breakfast at hotel, Morning visit the **South Gate** of Angkor Thom (**Bayon temple, Elephant & Leper King terrace, Suor Prat towers**), pass by **Chao Say Devoda temple, Thommanon temple, TaKeo temple**, visit **Ta-Prohm Temple** (Hollywood Star, Angelina Jolie made the film of TOMB RIDER here, the photogenic and atmospheric combination of trees growing out of the ruins and the jungle surroundings have made it one of Angkor's most popular temples), after lunch in town, visit **Souvenir Shop**, finally we visit The world heritage of **Angkor Wat temple** (it is a World heritage site, The temple is at the top of the high classical style of Khmer architecture. It has become a symbol of Cambodia, appearing on its national flag, and it is the country's prime attraction for visitors). Dinner, visit **Siem Reap night market & Pub Street** (1 way drop off only, guest who not going to night market, will send back to hotel).

DAY 03: SIEM REAP - PHNOM PENH (B / L / D)
 Breakfast at hotel, visit **Tonlesap Great Lake**, take boat visit Floating village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), **Old market** (Variety of souvenir, clothes are all selling here), free shopping until lunch time, proceed to Phnom Penh by coach (around 6 hours), upon arrival, dinner, check in hotel.

DAY 04: PHNOM PENH (City tour) (B / L / D)
 Breakfast at hotel, morning visit **Royal Palace and Silver Pagoda** (Current Royal resident), **Wat Phnom Hill, Daun Penh Statue, Independence Monument, Victory Monument, Sihanouk King Statue** (the late king father of Cambodia Independence), **Cambodia famous Gem shop** (Land of Cambodia is rich in many varieties of gems, sapphires, rubies and emeralds. The most famous Cambodian mines are located in PAILIN. Sapphires from PAILIN are considered among the best sapphires in the world), lunch, afternoon visit **Tuol Sleng Museum** (The museum is a former high school which was used as the notorious Security Prison 21 (S-21) by the Khmer Rouge communist regime), **Chaktomuk River Square and Naga Casino** (Malaysia Group investment, The only one casino in Phnom Penh), free for shopping at **Central market & Factory Outlet Store**, dinner, back to hotel.

DAY 05: PHNOM PENH - DEPARTURE (B / - / -)
 Breakfast at hotel, free for leisure till time sends to airport for flight to sweet home (one way airport transfer only).



5天4晚 暹粒 / 金边之旅 (地接) 两人成行
进: 暹粒/出: 金边 或 进: 金边/出: 暹粒

第一天 : 抵达暹粒 (- / 午 / 晚餐)
 导游于暹粒国际机场迎接贵宾, 后送往午餐, 登记酒店, 下午参观 **阿迪珊雕刻学院, 吴哥养蚕场, 全身或脚底按摩1小时**, 晚餐后, 欣赏**吴哥的微笑**(不仅包含了高棉传统歌舞, 还融合了杂技、高棉武术、长柄琴弹唱等许多柬埔寨特色表演。阵容庞大, 内容精彩绝伦, 运用现代高科技手法, 浓缩吴哥王朝所有精华, 魔幻般呈现多维立体空间), 回酒店休息。

第二天 : 暹粒 (吴哥古迹一天游) (早 / 午 / 晚餐)
 酒店早餐后, 参观大吴哥的**南城门 (巴戎庙, 斗象台, 癞王台, 12生肖塔)**, 途经**周萨神殿, 塔玛依殿, 大高殿**, 来到**塔普伦殿** (此殿是好莱坞著名女演员安裘丽娜拍摄古墓奇兵的取景地, 此处以大树盘绕古迹, 甚为神奇而著名), 回到市内午餐, **纪念品店**, 下午参观**吴哥窟**, 俗称小吴哥 (是世界遗产, 七大古迹之一, 有着柬埔寨最顶尖的雕刻艺术, 她是柬埔寨的灵魂及标志, 其吴哥图像更成为柬埔寨国旗的标志, 此地也是旅客到柬必游之处)。晚餐后, 逛**暹粒夜市及酒吧街** (单程送往夜市, 不去的客人送回酒店)。

第三天 : 暹粒 - 金边 (早 / 午 / 晚餐)
 酒店早餐后, 乘车前往 **洞里萨湖**, 乘船游览浮村, 观赏村民漂浮的屋子, 学校, 餐厅, 教堂, 您于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食 (自费), **旧市场** (纪念品及衣服种类繁多, 应有尽有), 自由购物至午餐时间, 用午餐后, 乘车前往金边 (大约6小时), 抵达后, 用晚餐, 登记酒店。

第四天 : 金边 (城市观光) (早 / 午 / 晚餐)
 酒店早餐后, 参观 **大皇宫和银阁寺** (现任国王仍然住于此皇宫内), **塔仔山, 边婆神像, 独立纪念碑, 胜利纪念碑, 西哈努克太皇塑像** (柬埔寨独立之父), **当地著名宝石店** (柬埔寨拜灵省盛产宝石矿物, 其中红蓝宝石更是世界有名), 午餐后, 下午参观 **罪恶馆** (此馆曾经是一所中学, 于赤柬政权时用作监狱以监禁逼供囚犯而恶名昭彰), **四臂湾广场, 金界赌场** (由马来集团经营的金边唯一一家赌场), 送往 **中央市场** 及 **Factory Outlet Store购物中心**, 自由购物, 晚餐后送回酒店休息。

第五天 : 金边起飞 (早 / - / -)
 酒店早餐后, 自由活动, 于预定时间送往机场, 乘机飞回温暖的家 (单程机场送机)。



Kajang (HQ) KPL/LN 0354
 Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,
 Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,
 43000 Kajang, Selangor.
 Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868
 Email : enquiry.hq@pearlholiday.com

Kuala Lumpur (Branch) KPL/LN 5001
 No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,
 Fraser Business Park, Off Jln Yew,
 55100 K.Lumpur.
 Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758
 Email : enquiry.kl@pearlholiday.com

Puchong (Branch) KPL/LN 0354/3
 No E-3-1, Blok E, Setia Walk,
 Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,
 47160 Selangor.
 Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122
 Email : enquiry.pc@pearlholiday.com



Hotel	Travel Validity	5D4N REP/PNH (RM / PAX)			Tipping (RM/PAX)	Single Supp (RM/PAX)	Extension Night in Phnom Penh With Breakfast (RM/NIGHT/PAX)	Extension Night in Siem Reap With Breakfast (RM/NIGHT/PAX)
		02-03 Adt	04-05 Adt	06 Adults & Above				
3* Siem Reap : Monoreach Angkor Hotel or similar class 3* Phnom Penh : Salita Hotel or similar class	01 Apr'19 - 30 Sep'19	1659	1309	1119	80	+359	119	109
4* Siem Reap : Kingdom Angkor Hotel or similar class 4* Phnom Penh : Kolab Sor Hotel or similar class	01 Apr'19 - 30 Sep'19	1729	1369	1189		+429	129	129
5* Siem Reap : Angkor Era Hotel or similar class 5* Phnom Penh : Sokha Phnom Penh Hotel or similar class	01 Apr'19 - 30 Sep'19	2019	1669	1479		+719	159	249

Child Fare (2-11 years old) : Share twin - 100 % of adult fare, With Extra Bed - 90% of adult fare, No Bed - 60% of adult fare.

<p>The above tour package inclusive of :</p> <ul style="list-style-type: none"> * 02nights accommodations as chosen at Siem Reap (Twin) * 02nights accommodations as chosen at Phnom Penh (Twin) * Meals : As per itinerary above * 02 ways between airport and hotel transfer * Sightseeing as per itinerary * English speaking guide 	<p>以上配套包括 :</p> <ul style="list-style-type: none"> * 02晚住宿于以上指定暹粒酒店 (双人间) * 02晚住宿于以上指定金边酒店 (双人间) * 膳食 : 如行程上 * 机场与酒店来回接送 * 行程如上 * 英语导游服务
<p>The above tour packages exclusive of :-</p> <ul style="list-style-type: none"> * Tour guide tipping -RM80/Pax (Collected by travel agent) * Air ticket & airport tax * Personal expenses * Travel insurance RM41/pax (strongly recommend) 	<p>以上配套不包括:</p> <ul style="list-style-type: none"> * 司机与导游小费-RM80/每人(旅行社代收) * 机票与机场税等 * 私人消费 * 旅游保险 RM41/人 (强力建议)
<p>Remarks :</p> <ul style="list-style-type: none"> * Free for children below 2 years-old * All the rates are valid for Malaysian Market only and tour are based on Private tour basis. * Massage 1 hour not entitled for child below 12 years old * Double bed room are subject to hotel availability upon check in * Tour fare is subject to change without prior notice 	<p>备注:</p> <ul style="list-style-type: none"> * 小孩2岁以下免收团费 * 以上所有价格仅适合马来西亚人士和接送与行程将会以独立成团作准 * 小孩12岁以下不适合按摩1小时 * 双人床房将视乎酒店当日入住情况而定 * 本公司保留更改团费的权利

BLOCK OUT DATE :
KHMER NEW YEAR : 13 — 17 APR 2019